
 

Městská část Praha-Dolní Chabry 

Zastupitelstvo městské části 

Zápis č. 016/20/ZMČ 

z veřejného zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Dolní Chabry 

konaného dne 14.06.2021 

 

 

 

Přítomni:                     11  

Omluveni:                   4 – Mgr. Ing. Šušáková, JUDr. Malý, Ing. Pexa, p. Knížek 

Pozdější příchod:        0 

Návrhový výbor:        Ing. Doležal 

Ověřovatelé zápisu:    JUDr. Golas, pí. Francová 

 

Navržený program 16. zasedání ZMČ: 

 
1. Kontrola zápisu č.15 

2. Petice za bezpečnější přechody pro chodce v blízkosti MŠ Chaberáček    

3. Návrh na schválení prodeje části pozemku parc. č. 348/1, k.ú. Dolní Chabry 

4. Závěrečný účet za rok 2020 

5. Návrh na schválení aktualizace směrnice „Fond kulturních a sociálních potřeb“ 

6. Návrh na uzavření Memoranda o spolupráci při výstavbě sdruženého vedení 

7. Žádost TJ Sokol Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů  

8. Žádost SK Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů 

9. Informace: -Rozpočtové opatření č. 1/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 2/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 3/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 4/2021 

10. Dotazy a připomínky občanů 

11. Různé 

 

Zahájení: 18:10 hod 

Paní starostka přivítala členy ZMČ na 16. zasedání ZMČ Praha-Dolní Chabry.   

Přítomno 11 členů zastupitelstva. 

Poté proběhla volba návrhového výboru a ověřovatelů zápisu. 

 

Ověřovatel zápisu – návrhy: 

1) JUDr. Golas 

2) Hana Francová 

Oba ověřovatelé byli odsouhlaseni. 

 

Návrhový výbor – návrhy: 

1) Ing. Doležal  Hlasování: Pro: 11  Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

Projednávání navrženého programu, jeho doplnění, vyřazení bodů: 

Paní starostka navrhla vyřadit bod číslo 6. Návrh na uzavření Memoranda o spolupráci při výstavbě 

sdruženého vedení, z důvodu nezpracování připomínek městské části ze strany ČEPS a.s. a ČEZ 

distribuce a.s. Memorandum se tedy přesune na jednání zastupitelstva až v jeho konečné verzi. 

Hlasování:  Pro: 10  Proti: 0 Zdržel se: 1 

 



Návrh byl přijat 

Bod č. 6 byl vyřazen. 

 

Dále paní starostka navrhla zařadit do bodu Informace další dva body a to:   

- Zpráva z realizace stavby č.4 akce „Dostavba ZŠ“ 

Hlasování:  Pro: 11  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

- Kontrola darovacích smluv 

Hlasování:  Pro: 10  Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Návrhy byly přijaty. 

Další dva body do bodu Informace byly zařazeny. 

 

Hlasování o takto navrženém programu: 

 
1. Kontrola zápisu č.15 

2. Petice za bezpečnější přechody pro chodce v blízkosti MŠ Chaberáček    

3. Návrh na schválení prodeje části pozemku parc. č. 348/1, k.ú. Dolní Chabry 

4. Závěrečný účet za rok 2020 

5. Návrh na schválení aktualizace směrnice „Fond kulturních a sociálních potřeb“ 

6. Žádost TJ Sokol Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů  

7. Žádost SK Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů 

8. Informace: -Rozpočtové opatření č. 1/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 2/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 3/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 4/2021 

 -Zpráva z realizace stavby č.4 akce „Dostavba ZŠ“ 

 -Kontrola darovacích smluv 

9. Dotazy a připomínky občanů 

10. Různé 

 

Hlasování:  Pro: 10  Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Program byl schválen. 

 

ad 1) Paní starostka přistoupila k prvnímu bodu programu –  

Kontrola zápisu č.15 

Zápis bez připomínek. 

 

ad 2) Paní starostka přistoupila k druhému bodu programu –  

Petice za bezpečnější přechody pro chodce v blízkosti MŠ Chaberáček    

 

Paní starostka představila bod programu a osvětlila aktuální situaci ohledně žádosti petentů. Poté 

otevřela diskuzi, nikdo se do diskuze nepřihlásil, starostka tedy uzavřela rozpravu. 

 

Usnesení č. 140/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

o text petice za bezpečnější přechody pro chodce v blízkosti MŠ Chaberáček na ulici 

Ústecká a na ulici Ládevská 

o usnesení rady městské části ze dne 12. 4. 2021 

II. projednalo 

text petice za bezpečnější přechody pro chodce v blízkosti MŠ Chaberáček na ulici Ústecká a 

na ulici Ládevská 

III. ukládá 

starostce, informovat petenty o stavu věci 



ad 3) Paní starostka přistoupila ke třetímu bodu programu –  

Návrh na schválení prodeje části pozemku parc. č. 348/1, k.ú. Dolní Chabry 

Představila bod programu a předala slovo předkladateli návrhu, panu Vokurkovi, který bod vysvětlil. 

Starostka otevřela diskuzi, do rozpravy se přihlásil Ing. Kasa, Ing. Floriánová, p. Vyšín, paní 

Francová, Ing. Doležal, zastupitelé měli k tomuto bodu výhrady. Starostka uzavřela diskuzi a dala 

hlasovat: 

 

Hlasování:  Pro: 1  Proti: 7 Zdržel se: 3 

Návrh nebyl přijat. 

 

Zastupitelstvo přijalo usnesení č. 141/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

návrh na schválení prodeje části pozemku parc. č. 348/1, k.ú. Dolní Chabry za odhadní cenu 

nemovitosti dle znaleckého posudku č. 4198/2021 ze dne 11. 5. 2021 

usnesení RMČ č.689/21/RMČ ze dne 4. 6. 2021 

II. neschvaluje  

prodej části pozemku žadateli za odhadní cenu nemovitosti dle znaleckého posudku a to 

96.640 Kč za 64 m2 pozemku parc. č. 348/1, k.ú. Dolní Chabry 

III. ukládá 

ÚMČ informovat žadatele  

 

ad 4) Paní starostka přistoupila ke čtvrtému bodu programu –  

Závěrečný účet za rok 2020 

Představila bod programu a předala slovo hlavní účetní, která bod vysvětlila. Poté starostka otevřela 

diskuzi, následně uzavřela a dala hlasovat: 

 

Hlasování:  Pro: 10  Proti: 0 Zdržel se: 1 

Návrh byl přijat 

 

Zastupitelstvo přijalo usnesení č. 142/21/ZMČ v tomto znění: 

 
I. bere na vědomí 

návrh Závěrečného účtu za rok 2020 

II. schvaluje bez výhrad 

Závěrečný účet za rok 2020 

III. ukládá 

hlavní účetní zveřejnění na úřední desce a oznámení na Magistrát hl. města Prahy 

Termín: do 30.6.2021 

 

ad 5) Paní starostka přistoupila k pátému bodu programu –  

Návrh na schválení aktualizace směrnice „Fond kulturních a sociálních potřeb“ 

Představila bod programu a předala slovo tajemnici, která bod vysvětlila. Starostka otevřela diskuzi, 

do které se nikdo nezapojil, uzavřela diskuzi a dala hlasovat. 

 

Hlasování:  Pro: 11  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat 

 

Zastupitelstvo přijalo usnesení č. 143/21/ZMČ v tomto znění: 

 
I. bere na vědomí 

- návrh na schválení aktualizace směrnice „Fond kulturních a sociálních potřeb“  

- usnesení RMČ č.687/21/RMČ ze dne 4. 6. 2021 

II. schvaluje  

aktualizaci směrnice „Fond kulturních a sociálních potřeb“ 



 

  

ad 6) Paní starostka přistoupila k šestému bodu programu –  

Žádost TJ Sokol Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů  

Představila bod programu a otevřela diskuzi. Do rozpravy se zapojila Ing. Floriánová, pan Vokurka, 

pan Malina a JUDr. Golas. Ing. Floriánová podává protinávrh a chce aby zastupitelstvo schválilo 

dotaci pro Sokol 600 000 Kč. Poté starostka uzavřela diskuzi a dala hlasovat o protinávrhu: 

 

Hlasování:  Pro: 1-Ing. Floriánová  Proti: 3 Zdržel se: 7 

Návrh nebyl přijat. 

 

Starostka dala hlasovat o původním návrhu. 

 

Hlasování:  Pro: 11  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Zastupitelstvo přijalo usnesení č. 144/21/ZMČ v tomto znění: 

 

I. bere na vědomí     
- žádost TJ Sokol Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů  

- usnesení RMČ Dolní Chabry č.699/21/RMČ ze dne 4. 6. 2021 

II. schvaluje 

poskytnutí dotace ve výši 300 000 Kč pro TJ Sokol Dolní Chabry na úhradu části 

provozních a investičních nákladů dle důvodové zprávy 

III. pověřuje 

starostku podpisem darovací smlouvy 

IV. ukládá  

ÚMČ vyhotovení darovací smlouvy, zveřejnění v registru smluv 

 

ad 7) Paní starostka přistoupila k sedmému bodu programu –  

Žádost SK Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů 

Představila bod programu a přednesla stanovisko. Poté otevřela diskuzi, které se zúčastnil p.Vokurka, 

který podal protinávrh 600 000 Kč. Do debaty se zapojila paní Francová, Ing. Floriánová a p. Malina, 

JUDr. Golas, paní Kunešová a Ing. Doležal. Starostka uzavřela diskuzi a dala hlasovat o protinávrhu: 

 

Hlasování:  Pro: 2-Vokurka,  Proti: 5 Zdržel se: 4 

Návrh nebyl přijat. 

 

Starostka dala hlasovat o původním návrhu. 

 

Hlasování:  Pro: 11  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Zastupitelstvo přijalo usnesení č. 145/21/ZMČ v tomto znění: 

 

I. bere na vědomí     
- žádost SK Dolní Chabry o dotaci na úhradu investičních a provozních nákladů 

- usnesení rady MČ Dolní Chabry č.698/21/RMČ ze dne 4. 6. 2021 

II. schvaluje 

poskytnutí dotace ve výši 300 000 Kč pro SK Dolní Chabry na úhradu části provozních a 

investičních nákladů dle důvodové zprávy 

III. pověřuje 

starostku podpisem darovací smlouvy 

IV. ukládá  

ÚMČ vyhotovení darovací smlouvy, zveřejnění v registru smluv 



Jelikož nastala 19 hodina, starostka přistoupila k bodu číslo 9) Dotazy a připomínky občanů, který 

je v jednacím řádu zařazen na 19 hodinu. 

Žádné dotazy nebyly, starostka tedy přistoupila k bodu číslo 8. 

 

ad 8) Paní starostka přistoupila k osmému bodu programu –  

Informace:-Rozpočtové opatření č. 1/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 2/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 3/2021 

 -Rozpočtové opatření č. 4/2021 

 -Zpráva z realizace stavby č.4 akce „Dostavba ZŠ“ 

 -Kontrola darovacích smluv 

 

Představila informativní body programu a otevřela diskuzi, které se zúčastnila Ing.Floriánová, kterou 

zajímalo přesné vyčíslení akce „Dostavby ZŠ“, starostka přesně vyčíslila.  

Ing. Kasa, opustil zasedání v 19:03.  

Do debaty o škole se zapojil taktéž pan Malina a JUDr. Golas.  

Starostka ohlásila, že slavností otevření školy bude 2. září a všichni jsou zváni. 

Ing. Floriánová opustila zasedání v 19:15. 

Paní Francová představila bod Kontrola darovacích smluv. Kontrolní výbor doporučuje 

neshromažďovat informace o občanech, kvůli GDPR.  

Ing. Hájíčková opustila jednání v 19:17. 

Diskuze ohledně GDPR a nahlížení do registru obyvatel pokračovala mezi starostkou a paní 

Francovou a Ing Doležalem. 

Pan Vokurka opustil 19:23. 

Usnesení č. 146/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

informaci o rozpočtovém opatření č.1/2021  

Usnesení č. 147/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

informaci o rozpočtovém opatření č.2/2021  

Usnesení č. 148/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

informaci o rozpočtovém opatření č.3/2021  

Usnesení č. 149/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

informaci o rozpočtovém opatření č.4/2021  

Usnesení č. 150/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

zprávu z realizace stavby č.4 akce „Dostavba ZŠ“  

Usnesení č. 151/21/ZMČ v tomto znění: 

I. bere na vědomí 

informaci Kontrolního výboru o kontrole darovacích smluv za rok 2020 

 

ad 10) Paní starostka přistoupila k desátému bodu programu – Různé 

Paní starostka Mgr. Kateřina Šilhová Šafránková, po projednání všech schválených bodů programu, 

ukončila jednání ZMČ Praha-Dolní Chabry v 19:24 hod. 

 

Mgr. Kateřina Šilhová Šafránková   podpis: …………………………………….. 

starostka MČ      dne:………………………. 

Ověřovatelé: 

JUDr. Milan Golas      podpis:…………………………………….. 

1. místostarosta MČ     dne:………………………. 

 

Hana Francová     podpis:…………………………………….. 

zastupitelka MČ     dne:………………………. 


